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Todd: So, now you're a bouncer. What would you say is the best thing about being a bouncer?
托德：你是名保镖。你认为做保镖的优点是什么?

Aaron: The best thing about being a bouncer, is that I did it mostly through university, and what's great about that is that you're working, when all of your friends are partying, so as a result, you're not spending any money, but usually you're friends are partying at your club.

亚伦：我从大学时开始做保镖，当保镖最好的方面在于你工作的时候你的朋友们在开派对，所以你不用花钱，通常你的朋友们会去你做保镖的俱乐部开派对。

Todd: Right, right.

托德：嗯，对。

Aaron: So, you know, you'd be there, you talk to your friends, you do your thing, but you wouldn't spend any money.

亚伦：你知道，你就在那里工作，你可以和朋友聊天，而同时你也在工作，所以你不用花钱。

Todd: Right.

托德：没错。

Aaron: And of course as a young guy, I think I was 18, no I was 19 I think when I started, as a young guy, you know, 19 years old. You're in a position of power. Right. The girls want to know you. The guys want to be like you. Right. It's really, really a kind of a fun place to be at times.

亚伦：我想我大概18岁还是19岁就开始做保镖，当时我很年轻。而做保镖相当于有了一种权力。女孩们都想认识你。男孩们都想像你一样。所以可以说这是这份工作有趣的地方。

Todd: That's pretty cool. So, I have to ask, what's the worst thing about being a bouncer?

托德：太酷了。我还想问，做保镖有什么不好的吗?

Aaron: What's the worst thing about being a bouncer, is that you're being paid to get into something that no one else would willing go into. As a bouncer, I've dealt with a gun once, being pulled on me. I've had knives pulled on me countless times. I've got a little nick in one of my shoulders from a knife. I've dealt with roid monkeys.

亚伦：做保镖的缺点就是，他们付你工资，让你去处理其他人不愿意处理的事情。做保镖期间，我曾有一次被人用枪指着，而被人用刀指着更是遇到过无数次。我肩膀上有刀伤留下的疤痕。我还要应对那些异常兴奋的人。

Todd: Roid monkey? What's a roid monkey?

托德：哪些人?

Aaron: Basically just a guy who's totally pumped up on steroids and hormones. I deal withdrug dealers. And you're dealing with things that's kind of like the worst side of humanity, cause you see people who get drunk every weekend. You see the alcoholics. You see girls doing things they probably shouldn't be doing, and you feel if it was your sister, you would not be happy about it.

亚伦：就是指那些因为类固醇和激素而异常兴奋的人。我还要应对毒贩。保镖要面对的是人性最丑恶的一面，每周末都会看到喝醉的人和酗酒者。有时会看到女孩做一些她们不应该做的事情，你会有这种感觉，如果那是你的姐妹，你肯定不高兴。

Todd: Right.

托德：对。

Aaron: I deal with quite a few girls who had ropies and so they would be sensing something is wrong and seek out a bouncer, and then all you have is this unconcious girl on your hands, and you know you can't trust anyone who comes up to you, and says, "Oh, that's my friend", because you don't know that and so you're stuck and you're not sure where to go.

亚伦：有些女孩感觉不舒服，她们感觉不适，所以她们会找保镖，我遇到过很多次这种情况，结果就是这你要应对这些失去意识的女孩，而且你知道不能相信任何人，会有人走过来跟你说：嘿，那是我朋友，你不能相信这种话，因为你不知道那个人说的是不是真的，所以你会不知所措，不知道应该做什么。

Todd: Wow, that's insane. That's insane.

托德：哇，那太疯狂了，真疯狂。
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